

Statement for Genuine Student (GS) Requirement

The information below has been supplied by the following applicant in support of his/her student visa application to assist them to demonstrate that they satisfy GS compliance requirements.

Applicant's Name:		Date of Birth:	
Passport Number:		Marital Status:	
Name of Institution/s:		Campus Location/s:	
Name of Course/s:		Commencement Date/s:	

All student visa applicants are required to provide information in support of their application to demonstrate that they meet the Genuine Student criteria.

Provide responses to support the applicant's ability to meet the criteria and ensure supporting documents are attached

1. Give details of the applicant's current circumstances, including ties to family, community, employment, and economic circumstances. (150 words maximum)

2. Explain why the applicant wishes to study this course in Australia with this particular education provider including their understanding of the requirements of the intended course and studying and living in Australia. (150 words maximum)

3. Explain how completing the course will be of benefit to the applicant. (150 words maximum)

4. Give details of any other relevant information the applicant would like to include. (150 words maximum)

5. Provide a detailed history of the applicant's study record in Australia from the date of first arrival. (150 words maximum)

Declaration

I hereby certify that the information above, which has been supplied in support of my student visa application to assist me to demonstrate that I satisfy GS compliance requirements, has been completed in my own words and is a true and correct account.

I understand that if any incorrect, misleading or non-genuine information is found in this statement, my student visa application will be refused.

Signature..... Date.....

Full Name..... Date of Birth.....

Citizenship..... Passport No.....

提醒您核對在上述簡要說明中您是否有提供以下詳細訊息：

申請人個人情況

1. 若您80表格中有填寫未完成的學術課程。
2. 您目前的就業(任職單位、職位、任職時長、職務內容等)或待業(待業時長、待業原因等)情況。
3. 若您在學術和/或就業歷史中有一年或更長時間的空白期。
4. 若您有辦理過任何國家的學生、工作、等中長期停留類型簽證的目的。是否有遵守上述簽證的所有條款。
5. 若您有任何國家的拒簽或取消簽證的紀錄和其原因或理由。
6. 您在澳洲居住的初步安排。
7. 若您曾持有學生簽證或透過其他簽證入境澳洲，您自首次抵達澳洲之日起在境內的詳細學習歷史紀錄。

澳洲學習規劃

1. 您選擇留學澳洲而不是在本國或其他國家學習的原因。
2. 除了符合移民清單中的職業以外，您選擇此教育機構和學術課程的原因。
3. 您所選學術課程的學術要求和核心內容。
4. 您所選學術課程與您過去的學術和/或就業歷史之間的關聯。若無關聯，您為何需要學科轉換和您未來的職業轉換規劃。
5. 您完成所選學術課程對您未來的學習和/或職涯規劃的幫助。
6. 您在澳洲持學生簽證期間必須滿足的學生簽證條件。
7. 任何您(或您配偶，如適用)以上未說明，且可能會影響您取得學生簽證的特殊情況和/或您積極解決的特殊情況。

配偶和子女個人情況（如適用）

1. 若您目前單身且過去有結婚、離婚、喪偶、事實婚姻等經歷，和/或因上述關係而有子女。
2. 您配偶的高中(或同等學歷)以上的完整學經歷和未完成的學術課程(如有)。
3. 您配偶的就業歷史，包含所有就業(任職單位、職位、任職時長、職務內容等)或待業(待業時長、待業原因等)情況。
4. 若您配偶在學術和/或就業歷史中有一年或更長時間的空白期。
5. 若您配偶有辦理過任何國家的學生、工作、等中長期停留類型簽證的目的。是否有遵守上述簽證的所有條款。
6. 若您配偶有任何國家的拒簽或取消簽證的紀錄和其原因或理由。